
  

 

Referat af møde i Viborg Idrætsråd  
Dato: 3. oktober kl. 17:30 – 20:30   

Sted: Skottenborg 12 – 14  

Til stede:  Peder, Preben, Bettina, Peter M., Brian, Frans, Ole  

Afbud:  Rikke, Michelle, Louise, Dorthe 

Referent:  Morten   

 

23031: Udviklingsproces   

Drøftelserne fortsatte. 

Morten fremsender arbejdsnoter for møde 1 og 2 til bestyrelsen. 

 

23032:  Meddelelser   

• KFU vedtager indstilling vedr. kunstgræs 

o Klub har spurgt hvad vi gør, hvis en klub ikke retter sig efter beslutningen. ME 

har henvist til KFU, da det er KFU, der har taget en beslutning i sagen.  

• KFU vedtager indstilling vedr. lysanlæg (50 pct i tilskud)  

• Vi har deltaget på følgende samlinger siden sidst  

o Indvielse af padelanlæg i Houlkær d. 9. september (Ole)  

o Indvielse af flydende bådebro i Viborg Ro- & Kajakklub d. 16. september 

(Preben) 

o Indvielse af tribune og 40 års jubilæum i Klejtrup Hallen d. 22. september 

(Michelle) 

o Kvindefodboldlandskamp d. 22. september  

o 20 års jubilæum og hyldestbesøg i Bjerringbro Dykkerklub d. 30. 

september (Peter)   

• GH sag afsluttet  

 

23033:  Godkendelse af referat   

Godkendt. 

 

23034: Hædersbevisninger  

Forslaget blev kort drøftet og principgodkendt idet blandt andet følgende genbesøges:  

 

• Der etableres en faktor for foreninger, der ikke har mulighed for at deltage i Pulsåret, 

herunder plads til at foreninger kan forklare manglende mulighed 

• Parameter vedr. frivillighed vurderes på største tilfredshed blandt klubbens 

frivillige. Data herom medtages i spørgeskema. 

• Årets unge idrætsleder vælges alene med udgangspunkt i bedste prosatekst 

 

Derudover besluttedes, at:   

• Rammerne for vores hædersbevisning offentliggøres snarest muligt.  

• Arbejdsgruppen fastholdes med et særligt opmærksomheds- og evalueringsblik. 


